

康大學報 第六期

105 年 6 月出刊

國際關係複雜性理論解析

An Analysis of Complex International Relations Theory

鄭端耀

Tuan Y. Cheng

P.1~22

日韓母語者口語語料語用偏誤初探—以句末語氣助詞為例

The Research of Korean and Japanese's Pragmatic Misused Errors—Focusing on Modal Particles

蔡宜靜

Yi-Ching Tsai

P.23~34

國小教師的情緒管理、人際關係與學校績效的關聯性

The Association among Emotional Management, Interpersonal Intelligence, and Efficiency of School for primary school teachers

蕭淑華

陳奇成

Shu-Hua Hsiao

Chi-Cheng Chen

P.35~49

朝向數位校園：從資訊科技服務創新觀點之個案研究

Towards the Digital Campus: A Case Study from the Perspective of IT Service Innovations

涂保民

Bau-Min Tu

P.51~70

論蘇軾詠茶詩之人文生活意趣

The Study of Humane Meaning in Su Shi's Tea Poem

楊景琦

Ching-Chi Yang

P.71~90

清代臺灣文獻中的恆春傳說

Legend of Hengchun in Taiwan Literature of Qing Dynasty

李宜靜

Yi-Ching Li

P.91~104

全球氣候正義—氣候變遷問題的過去、現在與未來

Global Climate Justice—Past, Present and Future of the Climate Change Problem

閻亢宗

Hang-tsung Yen

P.105~123

數學補救教學應用教學助理實施成效之探討

The Effects of the Teaching Assistant on Mathematical Remedial Instruction

張振華

Cheng-Hua Chang

P.125~134

再生再製的回收電影：探索「舊片衍用」的創作模式	游正裕
Recyclage Cinema : Probing the mode of Found Footage artistic creation	Yu-Cheng Yu P.135~147
<hr/>	
伴手禮購買動機、購買情境、感官體驗與炫耀性消費之關係	林志鈞 楊麗寬 蔣佩芬
A Study of the Relationships among Buying Motivation, Purchase Situation, Sensory Experience and Conspicuous Consumption of Souvenirs	Chih-Jiun Lin Li-Kuan Yang Pei-Fen Chiang P.149~169
